
 1 

ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din data 

de 15 mai 2025, ora 10,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 15 mai 

2025, ora 10,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) precum și art. 134 

alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, în baza 

Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 125/9 mai 2025, consilierii 

judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 8574/9 mai 2025. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în ziarul 

„Háromszék” și pe site-ul WeRadio. 

 

Îl rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenți 27 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie, 

respectiv este prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci sunt prezenți în 

total 28 de persoane cu drept de vot. Lipsesc consilierii Benkő Erika, Colțea Iosif și Tusa 

Adorján. 

Tamás Sándor: Mulţumesc. 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea consiliului, 

şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de persoane cu drept de vot, drept urmare 

declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, iar 

în calitate de invitaţi participă:  

- Dl. Papp Adolf-József – director, Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Covasna; 

- Dl. András-Nagy Róbert – manager, Spitalul Judeţean de Urgenţă „Dr. Fogolyán 

Kristóf”; 

- Dl. Opra János – director executiv, Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară 

„AQUACOV”; 

- Dl. Török Sándor – director, Societatea Drumuri și Poduri Covasna SA; 

- Dr. Antal Álmos Jenő – medic primar ginecolog, Spitalul Judeţean de Urgenţă 

„Dr. Fogolyán Kristóf”; 

- Dr. Deme Judit - medic primar ORL, Spitalul Judeţean de Urgenţă „Dr. 

Fogolyán Kristóf”; 
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- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi 

şefii serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

 

La începutul ședinței propun să mulțumim sincer celor patru medici care au ieșit în 

pensie, deci s-au retras din activitate de la Spitalul Judeţean de Urgenţă „Dr. Fogolyán 

Kristóf” după zeci de ani de performanță, după zeci de ani în care au vegheat cu 

responsabilitate și demnitate sănătatea comunității noastre din Județul Covasna. 

Este vorba despre domnul Dr. Antal Álmos Jenő, medic primar obstetrică-

ginecologie, doamna Dósa Réka Anikó, medic primar dermatolog, doamna Dr. Albert-

Nagy Éva Ilona și doamna Dr. Deme Judit medici primari ORL, care au fost decenii întregi 

medici în Spitalul Judeţean de Urgenţă „Dr. Fogolyán Kristóf”. 

 

Stimată doamnă, stimate domn doctor! 

Ne-am pregătit și cu un omagiu, pe care ași înmâna cu mare respect pentru munca 

dumneavoastră! 

(Cei din sală se ridică în picioare.) 

Domnul președinte înmânează câte un certificat de recunoaștere a activității pentru 

doamna și domnul doctor, precum și un buchet de flori pentru doamna doctor. 

(Cei din sală aplaudă.) 

 

Doamna doctor Deme Judit: Vă mulțumesc foarte mult că pot să fiu aici astăzi 

alături de dumneavoastră! 

Este un moment deosebit de onorant dar și emoționant, pentru că în acei mulți ani, 

nici nu-mi vine să le număr, niciodată nu m-am gândit că mă duc la lucru ci m-am trezit 

cu dorința de a ajuta, de a face ceea ce este în sarcina mea. 

Niciodată nu am muncit, ci am făcut doar ceea ce am considerat că trebuie să fac, că 

știu cel mai bine să fac! 

Dacă încă o dată ar trebui să-mi aleg meseria, cred că tot medic aș dori să fiu pentru 

că la asta simt atașament și cred că tot în Sfântu Gheorghe aș dori să lucrez. 

Vă mulțumesc foarte mult! 

(Cei din sală aplaudă.) 

 

Domnul doctor Antal Álmos Jenő nu e numai doctor dar ne-a fost și coleg, a fost  

consilier județean cândva.  

 

Domnul doctor Antal Álmos Jenő: Mulțumesc frumos domnului Președinte și 

Consiliului Județean pentru acest gest pe care cred că l-am meritat! 

Am avut peste 10 mii de nașteri în județul Covasna, cu o populație destul mică 

comparativ cu celelalte județe, fără nicio mortalitate maternă.  

M-a ajutat Dumnezeul și cunoștințele mele pe care l-am fructificat în folosul 

comunității noastre. 

Candidatul nostru comun Nicușor Dan a spus că pentru sistemul educațional ar da 

nota 6, despre sistemul sanitar n-a fost întrebat, dar este o mare diferență între celelalte 

activități și sănătatea și educația, care este comparabilă, este că dacă pui o faianță greșit pe 
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perete poți să o dai jos și să o pui din nou, dar dacă educațional nu primesc copii ceea 

ce le trebuie, nu se mai poate repara, iar același lucru este și în sistemul sanitar, adică în 

activitatea medicală. 

Cunoștința, știința acumulată experiența și omenia nu se poate înlocui nici cu 

inteligența artificială. Noi spunem inteligența artificială și prostie naturală. 

Vă mulțumesc! 

(Cei din sală aplaudă.) 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 3 

aprilie 2025, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean Covasna 

www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea formulării 

eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 28 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 3 aprilie 2025. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse la 

dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre privind finanțarea nerambursabilă din fonduri publice a 

programelor, proiectelor și acțiunilor culturale, pentru activități educativ-științifice, 

de recreere, de tineret și sportive, sprijinul financiar acordat unităților de cult din 

bugetul județului Covasna pe anul 2025, conform Legii nr. 350/2005.; 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

229/2024 privind numirea comisiei de evaluare a documentațiilor depuse și a 

comisiei de soluționare a contestațiilor în cadrul programului sportiv de utilitate 

publică „Promovarea sportului de performanță”; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea cumpărării în proprietatea publică a Județului 

Covasna a unui imobil - teren - situat în municipiul Sfântu Gheorghe, județul 

Covasna; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de cooperare încheiat între Consiliul 

Județean Covasna și Institutul Național de Cercetare-Dezvoltare în Silvicultură 

„Marin Drăcea”; 

5. Proiect de hotărâre cu privire la acordarea unui mandat special reprezentantului 

județului Covasna în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare 

Intercomunitară ”AQUACOV”; 

http://www.cjcv.ro/
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6. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general și a indicatorilor 

tehnico-economici, actualizați, la terminarea lucrărilor, ai obiectivului de investiții 

„Demolare pod metalic existent și construire pod nou peste pârâul Aita la km 9+951 

și reamenajarea intersecției între drumul județean DJ 131 și drumul județean DJ 

121A, devierea circulației de pe drumul județean DJ 131 cu pod provizoriu, 

localitatea Aita Mare, județul Covasna” finanţat prin Programul Naţional de 

Dezvoltare Locală -Subprogramul infrastructură la nivel județean; 

7. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea  Consiliului Județean 

Covasna nr. 111/2025 privind aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico-

economici, actualizați, la terminarea lucrărilor, ai obiectivului de investiții 

„Modernizare drum județean DJ 121A, km 46+000-km 48+350” finanțat prin 

Programul Național de Investiții ”Anghel Saligny”; 

8. Proiect de hotărâre privind atribuirea directă a lucrărilor și serviciilor de întreținere 

curentă pe timp de vară în anul 2025 a drumurilor județene către societatea 

Drumuri și Poduri Covasna S.A.; 

9. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea anexei la Hotărârea 

Consiliului Județean Covasna nr. 87/2025 pentru aprobarea plății unor cotizații 

pentru anul bugetare 2025; 

10. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului propriu al Judeţului Covasna şi 

al instituţiilor publice de interes judeţean pe anul 2025; 

11. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea conturilor anuale de execuţie bugetară și a 

situațiilor financiare anuale pe anul 2024; 

12. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 9 la Hotărârea Consiliului Județean 

Covasna nr. 233/2024 privind stabilirea taxelor şi tarifelor pentru activităţile şi/sau 

serviciile prestate de către  aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Covasna 

şi instituţiile din subordinea Consiliului Judeţean Covasna pe anul 2025;  

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale 

Spitalului Judeţean de Urgenţă „Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe; 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, faza 

Documentație de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI), precum și a indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul de investiții ”Demolare construcții anexe (C5, 

C10, C11, C12, C13) la Căminul pentru persoane vârstnice Hăghig”; 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, faza Proiect 

tehnic (PTh), precum și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiții „Reamenajare şi refuncţionalizare Centrală termică, zona Biblioteca 

Judeţeană „Bod Péter” Sfântu Gheorghe”; 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Covasna, în anul 2025, la „Programul de stimulare a 

înnoirii Parcului auto naţional 2025 - 2030”; 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea activității desfășurate de Consiliul Judeţean 

Covasna în domeniul relaţiilor externe în cursul anului 2024, precum şi a 

programului-cadru de acţiuni pe anul 2025 în acest domeniu; 

18. Raportul Președintelui Consiliului Județean Covasna privind modul de îndeplinire a 

atribuțiilor proprii și a hotărârilor Consiliului Județean Covasna pe anul 2024; 

Se prezintă comisiilor de specialitate nr. I-IV 
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19. Raport cu privire la modalitatea de utilizare a sumelor primite și utilizate 

pentru buna desfășurare a activității instituției Teatrul Coregrafic și Dans Folcloric 

Trei Scaune Háromszék pe anul 2024; 

20. Raportul de activitate al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Sistem Integrat 

de Management al Deșeurilor în Județul Covasna” pe anul 2024; 

21. Raportul anual al Autorității Teritoriale de Ordine Publică Covasna asupra eficienței 

activității desfășurate în anul 2024, de către structurile însărcinate cu asigurarea 

unui climat de siguranță și securitate publică în județul Covasna; 

22. Planul Strategic Anual al Autorității Teritoriale de Ordine Publică Covasna, pentru 

anul 2025; 

23. Diverse 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, proiectele de hotărâri au fost 

avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 28 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot lua 

parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe 

înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 2, 5, 6, 7, 13, 14, 15 și 17 

este necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

- pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 4, 8, 9, 10, 11, 12 și 16 

este necesar votul majorităţii consilierilor în funcție.  

- pentru adoptarea proiectului de hotărâre de la punctul 3 este necesar votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcție. 

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

finanțarea nerambursabilă din fonduri publice a programelor, proiectelor și acțiunilor 

culturale, pentru activități educativ-științifice, de recreere, de tineret și sportive, sprijinul 

financiar acordat unităților de cult din bugetul județului Covasna pe anul 2025, conform 

Legii nr. 350/2005; 
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Au fost depuse peste 550 de proiecte, iar suma acordată pentru aceste proiecte este 

destul de corectă, desigur față de posibilitățile financiare ale Județului Covasna.  

Doresc să vă informez că la programele pentru culte, ne am consultat cu fiecare 

comunitate în parte, ori cu domnii episcopi, ori cu protopopii cultelor religioase, pentru că 

totuși este vorba despre o activitate specifică. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Ambrus József: La acest punct nu particip la deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine, mulțumesc! 

Bartók Enikő-Maria: Nici eu nu particip la deliberare și la vot. 

Tamás Sándor: Bine! 

Nagy Antónia: Nici eu! 

Tamás István: Nici eu! 

Tamás Sándor: Bine, mulțumesc! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

(Nu au participat la vot consilierii Ambrus József, Bartók Enikő-Maria, Nagy Antónia 

și Tamás István conform art. 228 alin. (1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și 

completările ulterioare.) 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 229/2024 privind numirea comisiei 

de evaluare a documentațiilor depuse și a comisiei de soluționare a contestațiilor în cadrul 

programului sportiv de utilitate publică „Promovarea sportului de performanță”; 

 

Având în vedere că proiectul de hotărâre conţine o prevedere prin care se 

desemnează un consilier județean ca membru în comisia de evaluare a documentațiilor 

depuse, pentru desemnarea consilierului județean vom folosi buletine de vot. 

 

Rog liderii grupurilor de consilieri să facă propuneri. 

Henning Laszlo-Ianos: Fracțiunea UDMR îl propune pe domnul Gábor Balázs. 

Tamás Sándor: Mulțumesc! 

Alte propuneri dacă sunt? 

Nu sunt. 

Îl consult pe domnul consilier Gábor Balázs dacă acceptă desemnarea? 

Gábor Balázs: Da, accept! 
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Până când colegii pregătesc buletinele de vot suspendăm acest punct și mergem 

mai departe.  

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea cumpărării în proprietatea publică a Județului Covasna a unui imobil - teren - 

situat în municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna; 

 

Este vorba despre un imobil de 398 m2 care este vecin cu imobilul nostru și avem 

intenția de cumpărare. 

A fost numită o comisie prin dispoziția Președintelui Consiliului Județean Covasna, 

iar președintele comisiei este domnul coleg Bocan Ioan-Marcel. 

Comisia și-a făcut treaba și-l rog pe domnul Bocan să ne prezinte situația. 

Bocan Ioan-Marcel: Referitor la negociere pot să vă spun că avem raportul de 

evaluare în care terenul este evaluat la 71 mii euro. 

Vânzătorii în prima fază au solicitat 40 mii de euro, pe urmă am ajuns la 35 de mii 

de euro și în urma negocierilor am ajuns la prețul final de 83 euro/m2 care este cca. 30 mii 

de euro.  

În urma consultării prețurilor de pe site-ul Olx și a zonei unde se află terenul se 

poate vedea că prețul terenurilor este undeva peste 100 euro/m2.  

Eu zic că am negociat un preț bun! 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Dacă Consiliul va fi de acord cu prețul negociat și va adopta astăzi hotărârea atunci 

după ședință vom semna contractul de vânzare-cumpărare.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Acordului de cooperare încheiat între Consiliul Județean Covasna și Institutul 

Național de Cercetare-Dezvoltare în Silvicultură „Marin Drăcea”; 

 

Este vorba despre un program european și anume: „Implementarea planului 

național de acțiune pentru populația de castor eurasiatic” accesat de Institutul Național de 

Cercetare-Dezvoltare în Silvicultură „Marin Drăcea”. 

Programul se va derula în județele Brașov și Covasna cu sprijinul profesional a 

facultății de silvicultură  și din partea noastră nu necesită nici un sprijin financiar, însă ca 

și activitate este inclus și Județul Covasna și vor fi incluși și specialiști din județul nostru. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 
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Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

Reluăm punctul doi de pe ordinea de zi. 

 

Îl rog pe domnul secretar general al județului Sztakics István-Attila să explice 

modul de desfăşurare a votării, colegii să distribuie buletinele de vot, iar comisia de 

numărare a voturilor să verifice şi să sigileze urna, după care să se treacă la votarea 

propriu-zisă. 

Sztakics István-Attila: Explică modul de votare și distribuie buletinele de vot.  

 

După votare. 

Tamás Sándor: Să luăm o pauză până ce comisia va număra voturile şi va încheia 

procesul verbal. 

 

După pauză. 

Îl rog pe dl. Váncza Tibor-István, preşedintele comisiei numărare a voturilor, să 

prezinte procesul-verbal încheiat. 

Váncza Tibor-István: Prezintă procesul-verbal. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

 

Rezultatul votului, aşa cum reiese din procesul-verbal prezentat anterior, trebuie 

consemnat într-o hotărâre. 

 

Îl rog pe domnul secretar general al județului Sztakics István-Attila, să prezinte 

Proiectul de hotărâre.  

Sztakics István-Attila: Prezintă proiectul de hotărâre.  

Tamás Sándor: Mulțumim! 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

acordarea unui mandat special reprezentantului județului Covasna în Adunarea Generală 

a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ”AQUACOV”; 

 

Acordăm mandatul special colegului nostru din aparatul de specialitate domnului 

Orosz Zoltán. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Jakab István-Barna: La acest punct nu particip la deliberare și la vot. 

Tamás Sándor:Bine. Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt?  

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Jakab István-Barna, conform art. 228 alin. (1) 

și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico-economici, actualizați, la terminarea 

lucrărilor, ai obiectivului de investiții „Demolare pod metalic existent și construire pod nou 

peste pârâul Aita la km 9+951 și reamenajarea intersecției între drumul județean DJ 131 și 

drumul județean DJ 121A, devierea circulației de pe drumul județean DJ 131 cu pod 

provizoriu, localitatea Aita Mare, județul Covasna” finanţat prin Programul Naţional de 

Dezvoltare Locală -Subprogramul infrastructură la nivel județean; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei la Hotărârea  Consiliului Județean Covasna nr. 111/2025 privind 

aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico-economici, actualizați, la terminarea 

lucrărilor, ai obiectivului de investiții „Modernizare drum județean DJ 121A, km 46+000-

km 48+350” finanțat prin Programul Național de Investiții ”Anghel Saligny”. 
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Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind atribuirea 

directă a lucrărilor și serviciilor de întreținere curentă pe timp de vară în anul 2025 a 

drumurilor județene către societatea Drumuri și Poduri Covasna S.A.;  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Váncza Tibor-István: Nu particip la deliberare și la vot. 

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Este prezent domnul Török Sándor, directorul societății Drumuri și Poduri Covasna 

S.A. 

Domnul director, câți angajați aveți pe timp de vară? 

Török Sándor: Avem între 110 și 130 de angajați. 

Tamás Sándor: În foarte multe județe au privatizat aceste societăți. Noi am ținut-o 

în subordinea Consiliului Județean Covasna , ceea ce însemnă că dăm muncă și salarii la 

110 de familii din județ.  

Dacă sunt alte intervenții? 

Nu sunt. 

 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Váncza Tibor-István, conform art. 228 alin. 

(1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

modificarea și completarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 87/2025 

pentru aprobarea plății unor cotizații pentru anul bugetare 2025; 
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Cele patru comisii de specialitate au avizat favorabil proiectul de hotărâre, iar 

Direcția economică și Direcția juridică și dezvoltarea teritoriului prin raportul lor comun 

propun spre aprobare. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Jakab István-Barna: La acest punct nu particip la deliberare și la vot. 

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Jakab István-Barna, conform art. 228 alin. (1) 

și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

rectificarea bugetului propriu al Judeţului Covasna şi al instituţiilor publice de interes 

judeţean pe anul 2025; 

 

Cea mai importantă sumă este pentru domeniul sănătății și anume majorarea 

bugetului Spitalului Județean de Urgență ”Dr. Fogolyán Kristóf” cu 1.150 mii de lei din 

care aproape 1 milion de lei este pentru achiziționarea unui turn de laparoscopie cu 

accesorii. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Jakab István-Barna: La acest punct nu particip la deliberare și la vot. 

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Jakab István-Barna, conform art. 228 alin. (1) 

și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu 

privire la aprobarea conturilor anuale de execuţie bugetară și a situațiilor financiare anuale 

pe anul 2024; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul douăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 9 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 233/2024 privind 

stabilirea taxelor şi tarifelor pentru activităţile şi/sau serviciile prestate de către  aparatul 

de specialitate al Consiliului Judeţean Covasna şi instituţiile din subordinea Consiliului 

Judeţean Covasna pe anul 2025; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul treisprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă „Dr. 

Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul patrusprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea documentației tehnico-economice, faza Documentație de avizare a 

lucrărilor de intervenții (DALI), precum și a indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiții ”Demolare construcții anexe (C5, C10, C11, C12, C13) la Căminul 

pentru persoane vârstnice Hăghig”; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cincisprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea documentației tehnico-economice, faza Proiect tehnic (PTh), precum și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Reamenajare şi 

refuncţionalizare Centrală termică, zona Biblioteca Judeţeană „Bod Péter” Sfântu 

Gheorghe”;  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șaisprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea participării Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 

Covasna, în anul 2025, la „Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional 2025 - 

2030”; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 
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Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șaptesprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea activității desfășurate de Consiliul Judeţean Covasna în domeniul relaţiilor 

externe în cursul anului 2024, precum şi a programului-cadru de acţiuni pe anul 2025 în 

acest domeniu; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul optsprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul Președintelui 

Consiliului Județean Covasna privind modul de îndeplinire a atribuțiilor proprii și a 

hotărârilor Consiliului Județean Covasna pe anul 2024; 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul nouăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Raport cu privire la 

modalitatea de utilizare a sumelor primite și utilizate pentru buna desfășurare a activității 

instituției Teatrul Coregrafic și Dans Folcloric Trei Scaune Háromszék pe anul 2024; 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul douăzeci al ordinii de zi avem cuprins Raportul de activitate al 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Sistem Integrat de Management al Deșeurilor 

în Județul Covasna” pe anul 2024; 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 
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La punctul douăzeci și unu al ordinii de zi avem cuprins Raportul anual al 

Autorității Teritoriale de Ordine Publică Covasna asupra eficienței activității desfășurate 

în anul 2024, de către structurile însărcinate cu asigurarea unui climat de siguranță și 

securitate publică în județul Covasna; 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul douăzeci și doi al ordinii de zi avem cuprins Planul Strategic Anual al 

Autorității Teritoriale de Ordine Publică Covasna, pentru anul 2025; 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul douăzeci și trei al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

Nu sunt.  

 

Stimați consilieri! 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru prezența la ședință.  

Să fim prezenți și duminică, nu aici, ci la urne! 

 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 


